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Acta 5ª sessió ordinària del Consell d’infància de l’Ajuntament d’Argentona  

Data: 27/05/2020 

Temes treballats i acords presos: 

 

1- Aprovació de l’acta anterior  

Queda aprovada. 

 

2-Com han viscut els consellers/eres la situació d’estat d’alarma: 

Es parla amb els consellers/eres sobre com han viscut ells aquesta situació de 

confinament a dins de casa sense poder sortir al carrer i la situació actual. Un 

conseller comenta que els primers 15 dies li van passar molt ràpid, un altre que es 

va avorrir molt, un altre que es pensava que en una setmana ja passaria tot i s’ha 

allargat massa, sobretot ha trobat a faltar als amics, un altre que a la seva escola 

han posat massa deures, un altre que la seva casa es gran i estava a gust però 

també li han faltat els amics, un altre li ha anat normal i un altre que al principi 

pensava que seria avorrit però finalment no ho va ser perquè va fer moltes 

activitats a casa. Però tots coincideixen que volen tornar a la normalitat i sobretot 

a les seves escoles amb els amics. 

 

3-Elecció logotips: 

Amb els logotips aportats a l’última sessió del consell d’infància al mes de març 

s’han de fer votacions i arribar al consens per escollir el que més agrada. La Núria 

anirà mostrant les fotos dels 8 logos i amb emoticones s’ha de dir si t’agrada, no 

t’agrada o es indiferent. Els logos que queden descartats són el logo 1, logo 3, logo 

5, logo 6 i logo 7. I els logos que queden pendents d’arribar a consens són el logo 

4, logo 2 i logo 8. Finalment s’acorda d’unificar els 4 logotips que tenen les 4 

escoles d’Argentona dintre d’un únic logo per totes, seguint una miqueta la línia 

del logotip 2 fet per una consellera. De cara al curs vinent es faran noves 

propostes amb aquesta unificació. 
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  LOGO 1 

 LOGO 2 
 

LOGO 3  

 

LOGO 4 

 

 

 

“TOTS ELS LOGOTIPS HAN ESTAT APORTATS PELS NENS I NENES QUE FORMEN PART DEL 
CONSELL D’INFÀNCIA D’ARGENTONA I PER TOTS ELS NENS I NESNES DE 5È I 6È DE LES 
ESCOLES D’ARGENTONA QUE HAN VULGUT PARTICIPAR I ENS HAN FET ARRIBAR EL SEU 
LOGOTIP A TRAVÉS DELS NOSTRES CONSELLERS/ERES” 

 

 

 

mailto:oac@argentona.cat
http://www.argentona.cat/


                                                                                               
 

 
Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat  

 
3 

 

 LOGO 5 

 LOGO 6 

 

LOGO 7 

 

LOGO 8  
 

3-Avaluació i comiat: 

El primer de que es parla és de la normativa del consell, i com a coses a millorar es 
respectar el torn de paraula. Es comenta que el podria donar el president. També 
es parla de la utilitat de tenir dos presidents i un instagramer, i la conclusió es que 
millor tenir un sol president i que l’instagramer, a part de fer fotos, ha d’estar 
pendent de tota la sessió del consell com la resta de consellers/eres. No es pot 
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distreure massa amb el mòbil. Per part d’un conseller ens diu que li agradaria 
aprovar les actes al final de la mateixa sessió, perquè si passen molts dies es més 
difícil de pensar en tot el que s’havia fet a la sessió. Treballar amb consens ho 
troben be però segons un conseller ho podria controlar el president/a. La 
dinàmica del curs els hi ha agradat molt i l’únic que ressalta una consellera es que 
prefereixen més debatre qüestions que tenir que llegir documents. El grup del 
consell d’infància d’aquest any el troben be. Molts companys ja es coneixien. I 
demanen que des de l’ajuntament es parli amb les escoles perquè tinguin més en 
compte els temes plantejats al consell i li dediquin una mica més del seu temps. 

Per últim, comentar que des del CNIAC (Consell Nacional d’Infants i Adolescents de 
Catalunya), s’ha fet entre tots els consellers/eres participants el manifest 2020 on 
el tema ha estat el Covid 19. De cara al curs 20-21, s’han de tornar a fer eleccions 
per escollir dos consellers/eres entre els representants del consell d’infància 
d’Argentona per formar part del CNIAC. 
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